
Referat fra bestyrelsesmødet den 30. jan. 2019 hos Jytte og 
Arne. 

1. Fraværende  
Herluf Tang 

2. Kommentarer til salg af medlemskab. 
Alle ruter gennemgået, lister opdateret og afleveret til Mogens. 
 

3. Planlægning af Generalforsamling. 
Gitte og Mogens tjekker beholdning af drikkevarer. I baren stilles der vin, øl og 
vand stilles på bordene. Vi mødes kl. 18 – borde opstilles i hestesko og 
dækkes. Der smøres ostemadder – Jytte køber ind og bestiller smørrebrød. 
Dirigentemne drøftet – Mogens aftaler.  
 

4. Planlægning af Lindeballe Mænd laver mad 8. marts. 
Mogens kontakter relevante personer og laver indbydelse. Eigil sender 
invitationer ud. 
 

5. Program for næste år. – er udført. 
6. Opfølgning og nyt fra udvalg. 

           Økonomi. 

- Indestående på Borgerforenings konto 54.855,37kr. 
- Indestående Forsamlingshuset  60.854,56kr. 
- Indestående på LDS  86.160,62kr 
- Indestående Lindeballe dk. 27.801,58kr 
- Jytte oplyste at der er brugt kr. 3.800 til indkøb af gryder m.v.  
- Lokalråd 
- Fortsat drøftelse af vejtræer – ikke afsluttet. 
- Forsamlingshusudvalg. 
- Møde afholdt med 2 repr. Fra Vejle Kommune – de var meget imponerede 

over huset. Nyt tag berammet til 2020/2021 – højst sandsynlig i 2020 iflg.Vejle 
Kommune. 

- Lindeballe. dk 
- Freddy stopper som webmaster, derfor får nøglepersoner adgangskoder så 

disse kan opdatere relevant på hjemmesiden. 



- PR. 
- Ikke noget nyt. 
- Legeplads og stier. 
- Nye pjecer er på plads, samt udskiftning af afmærkningspæle. 
-  
- . 
- Bevillingsudvalg (LDS) 
- Intet nyt. 
7. Huske-ide bank. 
- Intet nyt.. 
-  
-  
8. Næste møde. 

     Aftales af den nye besryrelse. 

 

Helle/Eigil 

 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


